
Zápis
Pastorační rada v neděli  16.10.2022 v 16:00

Přítomní: Zdeněk Skalický, Lucie Hadáčková, Pavla Košťálová, Lucie Machová, Miroslav Kumstýř, Josef

Hejný, Ajka Bečičková j.h.

Jediným tématem byla rekonstrukce fary a hospodářských budov v majetku farnosti. Zdeněk Skalický

seznámil  přítomné  s návrhem  rekonstrukce  spočívající  ve  vytvoření  selské  jizby  a  technických

místností  v přízemí  stodoly  a  společenského  sálu  s podiem  v navazující  stodole  s přístupem  pro

veřejnost. Byl osloven projektant Miroslav Tyl k vypracování studie. 

 Lucie  Hadáčková  seznámila  přítomné  s různými  dotačními  programy  OPŽP  (tepelné  čerpadlo,

fotovoltaika,  oprava  oken,  nabíjecí  stanice,  ekocentra),  NPŽP  (elektromobil)  Miroslav  Kumstýř

promluvil  o  programu MAS Železnohorský  region  (fara  -  střecha,  okna,  půda  –  výměna  orsilu  a

zhotovení podlahy pro případné letní „spacákové“ přespání až 30 lidí).

Všichni projevili se záměrem souhlas.

Ajka Bečičkova upozornila na názory farníků  o naléhavosti opravovat především kostel. Vyjádřila též

pochybnost  o  využití  a  provozu  daných  prostor.  Bylo  jí  odpovězeno,  že  především  opravujeme

chátrající budovy do nějaké smysluplné podoby. Alternativa je nedělat nic, nebo s malými farními

prostředky mírně bránit devastaci což není řešení pro budoucnost. O kostel a jeho opravu se stará

paní Renata Brejlová, stavební technička, zaměstnankyně Biskupství královehradeckého.  

Úkoly: Lucie Hadáčková a Miroskav Kumstýř pokračují ve vyřizování „svých“ dotací a budou 

spolupracovat. Pan farář zajistí datovou schránku pro farnost. 

Příští setkání bude do konce letošního roku dle domluvy.  
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